
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 4/21 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 1. 11. 2021 v 18:00 hod. 
Přítomni: 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
 
Neomluveni: 
Pozvaný host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Alexandr Špalek, František Záleský, Zdeňka Balšánková, Hana Žampachová, Šárka 
Zmeková, Ivan Kapusta, Jan Harsa, Josef Krištof, Juraj Kozák 
Jan Harsa 
Jan Lenk, Martin Hlavatý, Ondřej Skřivan, Lukáš Seifert, Petr Vávra, Svatava Keltnerova, 
Petr Vávra 
x 
Petr Kalenda 

Člen RM, ZM: Silvie Doušová, místostarostka 
Příští jednání: 13. 12. 2021 v 18:00 hod., ZŠ Jana Palacha (změna vyhrazena) 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem:  

o body z minulých jednání, co se podařilo; 
o zprávy z úřadu; 
o žádost o nové členství v OsV; 
o ostatní. 

 
Body z minulého jednání, status: 

o úvozová cesta – mlatová cesta – kanálky – téměř hotovo; 
o pohyb cyklistů okolo Sparty – otevřeno; 
o přechod Třešňovka – směr sídliště Šipší (přes zahrádkářskou kolonii) – v řešení. Podmínkou je 

vybudování chodníku na obou stranách. Navrženo na místě ve shodě s referentem správy 
komunikací; 

o křižovatka ulic Opletalova/Jana Zajíce – provedena úprava zeleně, na jaře bude řešena korekce 
jednoho parkovacího místa pro další zlepšení přehlednosti; 

o nové lavičky nad lékárnou – smíšené reakce – hluk, odpadky. Budeme sledovat zkušební provoz.  
o WIFI na náměstíčku – v řešení. Pan Čermák připravuje; 
o investiční akce – parkoviště Opletalova – upravený termín dokončení je 31.11.2021; čeká se na 

kolaudaci, reálný plán otevření parkoviště je na konci roku (doplnila paní místostarostka); hřiště 
Opletalova – položen nový povrch, překážky (Panuj Hoře) budou instalovány na jaře nebo 
v průběhu zimy podle počasí – aktuálně ve výrobě; mlhoviště – objednáno, instalace jaro; 

o deratizace – hotovo, připomínky předány úřadu; 
 

Žádost o členství v OsV: 
o Přítomní členové OsV jednomyslně odhlasovali podporu pro členství pana Petra Kalendy.  

OsV většinou hlasů žádá Zastupitelstvo Města Kutná Hora, aby na svém prosincovém jednání 
jmenovalo pana Kalendu členem Osadního výboru Šipší.  

o Nový člen se chce s přítelkyní věnovat přípravě systémového řešení zón pro volný pohyb psů, tzv. 
psí louky. 

 
Ostatní: 

o Šíša Cup – proběhne 27.11.2021; 
o Adventní ladění – uskuteční se 28.11.2021 v 17 hod. ve spolupráci s Křesťanským společenstvím 

Kutná Hora a ZŠ Jana Palacha, sbor Palášek. Při špatném počasí je zajištěna možnost vnitřních 
prostor bývalé družiny s omezeným počtem návštěvníků. 

o Pečeme s osadou 2022 – druhý ročník komunitního pečení pro seniory a nemocnici v přípravě. 



o Jana Palacha 165 – u lavičky chybí prkno. Ostatní nejsou v dobrém stavu (prohýbají se); 
o v zahrádkářské kolonii nejsou odpadkové koše; 
o Obchodní dům LIDL – proběhla studie. Je možné, že se LIDL rozhodne stavět v oblasti za OC 

Intercora. Zatím však neexistují konkrétní plány, informovala paní místostarostka. 
o Byt školníka – dočasně ubytovaným občanům skončila smlouva k 31.10.2021. Dalším využitím 

budovy budou patrně šatny pro TJ Sparta Kutná Hora, informovala paní místostarostka. Členové 
OsV upozorňují na ucpané odtoky ze střechy – listí na střeše. 

o Parkoviště v ulici Jana Palacha – žádost o přidání kamery MP nad odstavná parkoviště v ulici Jana 
Palacha (u zahrádek). Stížnosti na poškozená vozidla atd. 

o Rezignace člena pana Kernera – členové OsV děkuji za účast ve výboru a přejí hodně štěstí.  
o Žádost o rozšíření komunikace na „náměstíčku" – v případě jízdy více vozidel je zatáčka 

nebezpečně úzká. 
o borovice v 17. listopadu – OsV žádá kontrolu stromu a případný prořez; 
o Velikonoční stromy 2022 – komunitní akce v přípravě. 

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 

o RM, ZM – nebezpečný pohyb cyklistů v protisměru u hřiště Sparty (Lorec), zvážit retardér nebo 
komplexní řešení; 

o RM, ZM – žádost o rozšíření komunikace na „náměstíčku". V případě jízdy více vozidel je zatáčka 
nebezpečně úzká; 

o TO, TS – patrně ucpané odtoky na střeše bytu školníka; 
o TO, TS – oprava lavičky Jana Palacha 165 a sousedící; 
o TO, TS – kontrola borovice 17. listopadu; 
o TO, TS – potřeba odpadkových košů v zahrádkářské kolonii; 
o TO, MP – žádost o umístění kamery městské policie nad zadní parkoviště Jana Palacha; 

 

 

 
Zápis ověřil: Martin Suchánek 
 
 


